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PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 2 2023 Hol idrettslag 

Styremøte nr.2 avholdt fysisk den 13.04.2023 kl. 18.00 Hol stadion 

Til stede fra styret: Runar T, Anita, Jos, Maren, Ola (ref.), Knut Erik 

Meldt forfall: Hanne Kristine Klevan Bae, Ole Jørgen Karstensen, Stine TMT,  

 

Referent: Ola 

Styreleder åpnet styremøte.  

Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten.  

Møtet var vedtaksført.  

Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saker som lå til behandling.  

Sakliste 
 
Vedtakssaker:  
Sak 11.23: Godkjenning av protokoll fra møte nr.1 

Sak 12.23: Opprettelse av sykkelgruppe/paraidrett   

Sak 13.23: Halvårsplan sommersesong. Skueløpet/postkassetrim/dugnadsarbeid/allidrett/fotball 

Sak 14.23: Årshjul for idrettslaget 

Sak 15.23: Lysløypa på Hagafoss 

Sak 16.23: Utnevning av æresmedlemmer  

 

 

 

Orienteringssaker:  

0-sak nr. 1/23: Roller, forventingar og arbeidsoppgåver 

0-sak nr . 2/23: Opningsarrangement 

0-sak nr. 3/23: Info frå byggekomité vedr. framdrift og plan videre, aktivitetspark og klubbhus 

0-sak nr. 4/23: Heimeside (Maren) 

0-sak nr. 5/23: Idrettens Office 360. Alle må ta med egen PC i møtet for opplæring. 

 

 

Vedtakssaker  

Sak 11.23: Godkjenning av protokoll fra møte nr. 1 



2 
 

Runar innledet til saken. 

Vedtak: Vi ser på vedtaket omkring kjøp av spinningsykler i neste styremøte. Tidspunkt for kjøp av 

nye sykler, oppgradering av lokale mv. 

Styret godkjente ellers protokollen.  

Sak 12.23: Opprettelse av sykkelgruppe/paraidrett 

Runar innledet til saken.  

Det har kommet skriftlig forespørsel fra et medlem i idrettslag om laget kan være med å bidra til å 

tilrettelegge for paraidrett. Spesielt er det ønske med tandemsykkel og utstyr til skigåing.  

For å kunne søke spillemidler fra særforbund må en være medlem i forbundet. Dette vil gjelde 

søknad om spillemidler til spinning sykler og tandemsykler. Hol idrettslag har hatt sykkel trening for 

barn i flere år. For at disse skal være forsikret må en være medlem i sykkelforbundet. 

Forslag til vedtak er at Hol idrettslag melder seg inn i sykkelforbundet via idrettskretsen. Nye klubber 

vil bli fakturert innmeldingsavgift av kr. 4000,-, lagskontingent til NCF av kr. 2000.- første år, 3250.- u/ 

20 medlemmer.   

Vedtak:   

Vi oppretter sykkelgruppe og er positive til å støtte paraidrett som en gren i Hol idrettslag 

 

Sak 13.23: Halvårsplan sommersesong. Skueløpet/postkassetrim/dugnadsarbeid/allidrett/fotball 

Runar innledet til saken. Runar orienterte om halvårsplanen til fotballgruppa. 

Maren orienterte om Skueløpet 23.8. Anita orienterte om postkassetrim, og vi snakket om 

muligheter for å ta i bruk ranselpost fra skolen for å øke engasjementet blant de unge. 

Onsdager i høst etter skolestart prøver vi å få til allidrett for alle barn og ungdommer, ta i bruk hele 

aktivitetsparken. 

Dugnadsarbeid planlegges til hver onsdag framover våren, etter at det er bart. 

Dugnadshelg første helga i juni. Hovedoppgaver i vår er ballbinge, treningsapparater og gjerde. 

Padeltennis monteres av eksterne. 

Vedtak:  

Styret vedtok halvårsplanen 

 

Sak 14.23: Årshjul for idrettslaget 

Runar innledet til saken. 

Vedtak:  

Vi tar dette punktet opp igjen senere. 
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Sak 15.23: Lysløypa på Hagafoss 

Runar innledet til saken.  

Forslag til vedtak. Hol idrettslag nedsetter en arbeidsgruppe som ser på saken. 

Vedtak: Hol idrettslag nedsetter en arbeidsgruppe som ser på saken. 

 

Sak 16.23: Utnevning av æresmedlemmer  

Runar innledet til saken.  

Æresmedlemskap er Hol idrettslag høgste utmerking og blir tildelt personar som har hatt heilt spesiell 

betydning for laget. Utnemninga av æresmedlemar skjer av hovudstyret. Æresmedlemar blir tildelt 

æresstatuetten i gull samt diplom.   

Forslag til vedtak: 

Hol idrettslag utnevner Jorun Kleppo,( styret fra 2003 til- og økonomiansvarlig siden) Bjørn Arve Rue 

(sølv km 1981/82) trener i alle fall fra 1996- Innsatspokal 1997 og Oddvar Berg (Styre, lysløypekjøring, 

ivrig dugnadshjelper lysløype i Hovet og nye idrettsparken) til Æresmedlemmer overrekkelse under 

åpning av idrettsparken.  

Vedtak:  

Styret er enig i forslaget til vedtak. 

 

NESTE MØTE 24.5. kl. 18. 

 

Orienteringssaker 

0-sak nr. 1/23: Roller, forventingar og arbeidsoppgåver 

Vi snakket om dette som et punkt som kan være oppe på styremøtene. Beskrivelse av ulike roller 

ligger ute på idrettsforbundets sider, og kan utarbeides videre lokalt her i Hol framover. 

0-sak nr . 2/23: Opningsarrangement 

Anita viste et opplegg for dag og kveld slik det er planlagt så langt. Godt jobbet. Tas til orientering. 

0-sak nr. 3/23: Info frå byggekomité vedr. framdrift og plan videre, aktivitetspark og klubbhus 

Runar orienterte om framdrift spinningrom, kjøkken, garderobe, nytt tak mv. 

0-sak nr. 4/23: Heimeside (Maren) 

Maren viste status heimeside. Maren har levert meir detaljert kravspek til Andres Medhus og nettsida 

er bare et par uker unna lansering. 

0-sak nr. 5/23: Idrettens Office 360. Alle må ta med egen PC i møtet for opplæring. 

Vi logget inn med vekslende grad av suksess. Framover skal vi bruke Min idrett til styrepapirer mv. 
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Ev.: Runar nevnte at det er tilsatt rengjøringshjelp på klubbhuset. 

 


